
   Protokół Nr LVII/18 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 8 czerwca 2018 roku 
 
Otwarcie obrad – 1207 

Zamknięcie obrad – 1240 

 
 

Ad. 1 

Obrady otworzyła Z-ca Przewodniczącego RM witając radnych i przybyłych gości. 
 
Ad. 2 

Na podstawie listy obecności Z-ca Przewodniczącego RM stwierdziła, że obrady są 
prawomocne - w sesji uczestniczyło 13 radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik 
do protokołu).  
 
Ad. 3 

Na sekretarza obrad Z-ca Przewodniczącego RM powołała radnego Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Z-ca Przewodniczącego RM - zapytała, czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego 
radnym porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wniósł o wprowadzenie zmiany do proponowanego porządku obrad polegającej 
na wprowadzeniu spraw różnych jako pkt 6 i o zmianę dotychczasowego punktu 6 na punkt 
7.   
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem zmiany zgłoszonej przez Burmistrza: 
Głosowało 13 radnych:    za - 13  przeciw - 0 wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 5 

DRUK NR 1 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2018 rok 

Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała projekt uchwały i poprosiła Burmistrza o zabranie 
głosu. 
 
Burmistrz - wyjaśnił, że sesja nadzwyczajna została zwołana z uwagi na potrzebę 
zabezpieczenia w budżecie dodatkowych środków finansowych o kwotę 180 300,00 zł na 
realizację projektu pn. „Czesko - polski szlak grzbietowy - część wschodnia”. Środki obecnie 
ujęte w budżecie nie zabezpieczają w całości kosztów wynikających z kosztorysu 
inwestorskiego na realizację robót budowlanych w zakresie projektu. Wprowadzenie zmian w 
trybie pilnym uzasadnione jest zadeklarowanym harmonogramem realizacji projektu oraz 
koniecznością szybkiego wyłonienia wykonawcy na roboty budowlane. 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - poprosiła o przegłosowanie przedmiotowego projektu uchwały. 
  
Nie wniesiono uwag do przedmiotowego projektu uchwały i przystąpiono do głosowania nad 
jego przyjęciem: 
Głosowało 13 radnych:    za - 13      przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
 



Ad. 6 

Burmistrz - poinformował, że Sekretarz Gminy poinformuje o ukazaniu się nowego 
rozporządzenia na podstawie którego Rada została zobligowana do weryfikacji 
wynagrodzenia Burmistrza.  
Następnie Burmistrz omówił szczegółowo i udzielił uzupełniających odpowiedzi na pytania z 
poprzedniej sesji: 
1. poinformował, że zgodnie z sugestią radnego S. Kołodziejczyka w zakresie zmiany 

harmonogramu wywozu odpadów komunalnych z terenu Gminy harmonogram został 
zmieniony. Burmistrz wręczył radnemu nowy obowiązujący harmonogram 

2. udzielił odpowiedzi radnemu J. Gorczyckiemu w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w 
Tłumaczowie - Burmistrz wyjaśnił, że wykonawca za opóźnienie w realizacji robót i za 
niedotrzymanie terminu realizacji umowy poniesie wysokie kary zgodnie z zapisami w 
Warunkach Szczególnych Kontraktu w części dotyczącej kar umownych. Burmistrz 
odczytał umowę kontraktu w części dotyczącej kar umownych  oraz pismo skierowane 
do wykonawcy dotyczące rozpoczęcia prac budowlanych na kanalizację w Tłumaczowie 

3. udzielił odpowiedzi radnemu J. Gorczyckiemu w sprawie wydobycia melafiru w 
Tłumaczowie - Burmistrz wyjaśnił, że Studium zostało opracowane w 1998r. na obszary 
Gardzień i Tłumaczów-Wschód a Rada Miejska podjęła stosowne działania na 
podstawie których powstało planowanie zagospodarowania terenu eksploatacji złoża 
melafiru. Burmistrz odczytał zapisy z uchwały RM z dnia 13 lipca 2010r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu eksploatacji 
złoża melafiru „Tłumaczów-Wschód” w rozdziale szczegółowych ustaleń przeznaczenia i 
zasad zagospodarowania terenów. Burmistrz poinformował, że Gmina nie wyraża 
akceptacji na eksploatację złoża melafiru Tłumaczów-Wschód a wykonawca nie dopełnił 
obowiązku, dlatego zostało złożone oświadczenie do Okręgowego Urzędu Górniczego 
we Wrocławiu z powodu prowadzonych prac na wyrobisku które nie mogły się zdarzyć. 
Burmistrz odczytał pismo i wszystkie kserokopie dokumentów przekazał radnemu J. 
Gorczyckiemu.    

 

Sekretarz Gminy - poinformowała, że w dniu 15 maja 2018r. Rada Ministrów wydała nowe 
rozporządzenie w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. W stosunku do 
dotychczasowych obowiązujących zasad wprowadzone zostały m. in. zmiany w zakresie 
minimalnego i maksymalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego Wójtów, Burmistrzów i 
Prezydentów Miast, które będą obowiązywać od 1 lipca 2018r. W przypadku Gmin do 15 tys. 
mieszkańców maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego Burmistrza zostaje 
obniżony z kwoty 5 900,00 zł brutto do kwoty 4 700,00 zł brutto. Na dzień dzisiejszy 
obowiązuje uchwała RM w Radkowie z 2014r. nowelizowana w 2017r., zgodnie z którą 
wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza wynosi 5 900,00 zł. brutto. Z uwagi na to, że od dnia 
1 lipca dotychczas obowiązująca stawka będzie przekraczała maksymalny poziom, który 
wynika z tabeli określonej rozporządzeniem oraz że ustalenie wynagrodzenia Burmistrza 
należy do wyłącznej kompetencji Rady Miejskiej Sekretarz poprosiła radnych o zajęcie się 
sprawą i przygotowanie na najbliższą sesję stanowiska w sprawie.    
 

S. Kołodziejczyk - zapytał, czy istnieje możliwość otrzymania dotacji na przydomową 
oczyszczalnię ścieków. 
 

Burmistrz - wyjaśnił, że można otrzymać dotację tylko wówczas gdy nie jest możliwe 
skanalizowanie na danym terenie. W przypadku jeżeli ktoś jest objęty obszarem 
skanalizowania przez Gminę to nie uzyska dofinansowania, muszą występować wyraźne 
przesłanki, że w danej strefie jest niemożliwe wykonanie przyłącza.   
 

 



Ad. 7 

Po wyczerpaniu porządku obrad Z-ca Przewodniczącego RM zamknęła LVII sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie. 
  

 Protokołowała:                  Z-ca Przewodniczącego RM w Radkowie   

 Lucyna Połowczuk                  Czesława Jarzyńska 


